中文標題:109年7月1日至9月11日教職員專車時刻表

英文標題: Bus Schedule for Faculty and Staff Members from July 1~ September 11, 2020

本時刻表自109年7月1日起至9月11日止實施

台北 ← →

起訖	台北校區→桃園校區	桃園校區→台北校區	
時間	1. 06:50 九久通運 校門口公車站牌(經劍潭 1 號出口) 07:05 台北車站(勝大莊前)→ 07:20 迴龍捷運站 1 號出口 2. 09:30 校車 3. 13:10 校車	1. 08: 30 校車 CC 樓 2. 12: 10 校車 CC 樓 3. 16: 10 九久通運 CC 樓 →迴龍捷運站→台北車站 →劍潭捷運站(9月1日至 9月11日為16:50 發車)	
備註	1. 台北校區開往桃園校區之班車均有停靠劍潭捷運站 1 號出口 2. 台北校區校車發車地點為 A 樓前校車停車場 3. 109 學年度教職員專車另行公告 4. 本時刻表於學校休假日不發車 5. 大學指定考試專車另行公告		

桃園校區 ← 桃園火車站

起迄	桃園校區→桃園火車站	桃園火車站→桃園校區
		1.07:50 桃客 遠東百貨前 2.12:25 校車 遠東百貨前
間	(9月1日至9月11日為16:50發車)	

台北校區暑假校車時間表(109年7月1日至9月11日)

起迄	監察院	校門口公車站牌
時間	07:35	07 : 50
備註	本時刻表於學校休假日不發車	

銘傳大學台北校區←→基河校區交通車時刻表

起 迄	台北校區→基河校區	基河校區→台北校區
	09:40	10:00
時間	12:30	12:50
	14:40	15:00
備註	本時刻表於學校休假日不發車	

桃園行政處總務組:羅啓綸敬上 分機:3193

桃園

This updated Bus Schedule for Faculty and Staff Members will

be effective from July 1 to September 11, 2020. Taipei ← Taoyuan

Departure	Taipei→Taoyuan	Taoyuan→Taipei	
Time	 06:50 Jiu Jiu Bus from public bus stop at university entrance (MRT Jian-Tan Station Exit 1) 07:05 Taipei Main Station (In front of Sheng Da Chuang) 07:20 Exit 1 of MRT Huilong Station 09:30 School bus 13:10 School bus 	 1. 08:30 School bus CC Building 2. 12:10 School bus CC Building 3. 16:10 Jiu Jiu Bus CC Building →MRT Huilong Station →Taipei Main Station →MRT Jian-Tan Station (Depart at 16:50 on September 1 to 11) 	
Note	 All buses from Taipei to Taoyuan campus will stop at MRT Jiantan Station Exit 1. On Taipei campus, school shuttle bus leaves from the parking lot in front of A building. Separate notice will be made regarding 2020-21 AY bus schedule for faculty and staff members. There will be no buses on University holidays. Separate notice will be made regarding transportation to proctor Department Required Test. 		

Taoyuan Campus ← → Taoyuan Train Station

Departure	Taoyuan campus → Taoyuan train station	Taoyuan train station → Taoyuan campus
	1. 12:10 School Bus CC Building 2. 16:10 Taoyuan Bus P Building (Depart at 16:50 on September 1 to 11)	1. 07:50 Taoyuan Bus In front of Far Eastern Department Store
Time		2. 12:25 School Bus In front of
		Far Eastern Department Store

Taipei Campus Summer Bus Schedule (July 1 – September 11, 2020)

Departure	Control Yuan	Public bus stop at university entrance
Time	07:35	07:50
Note	There will be no buses on University holidays.	

Ming Chuan University Taipei Campus ↔ Jihe Complex Shuttle Schedule

Departur	e Taipei Cam	pus→Jihe Complex	Jihe Complex→Taipei Campus
----------	--------------	------------------	----------------------------

	09:40	10:00	
Time	12:30	12:50	
	14:40	15:00	
Note	There will be no buses on University holidays.		
General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Luo, Chi-Lun Ext: 319			